
Mijn betoog voor behoud van veiligheid en wellbeing in onze woonomgeving is u, voorzitter, reeds 
bekend. Te realiseren door kleinschalige opvang, opvang bínnen de bebouwde kom en opvang van 
(alleen) gezinnen. Als je het mij vraagt.. 

Het punt dat ik hier vanávond wil maken is het volgende: wij inwoners mogen ons punt maken tav 
een azc op locatie h veen west. Voor u bestuurders geldt tav deze locatie  een ander groot belang 
dan "alleen"  het azc: de tzt geplande woningbouw in h veen west kan via deze route eenvoudiger, 
sneller en voordeliger.  

Vanuit dat oogpunt zijn de verschillende opties voor azc locaties toch niet objectief met elkaar te 
vergelijken? En is het besluit door u al lang genomen?? 

 


